
 

 

Confidential 

Referat fra generalforsamling i Fårevejle Kirkebys Vandværk den 16. April 2025 

 

1. punkt var valg af dirigent. Helge Hansen blev valgt. Helge bekræftede at generalforsamlingen 
var varslet i diverse medier rettidigt. 

2. punkt var formandens beretning. Ernst kunne berette at 2024 har været en år med få udgifter. 
Der er udpumpet 42.219 m3 og afregnet 39.052 m3 vand.                                                                           
Det var også et år hvor vi fik Danni Lomholt Larsen ind som vandpasser i samarbejde med 
Fårevejle St. vandværk. Dette går rigtigt fint.                                                                                                                                  
Efter renoveringen af ”knolden”, har vi fået styr på kolibakterierne. Det sidste der mangler på 
”knolden” er lidt på taget samt at sætte en affugter op.                                                                            
Ernst og Danni har haft møde med Odsherred Kommune vedr. ringforbindelse ved Kroenborg 
og Stubberup. Hvis vi skal levere vand til andre vandværker kræver det dog at udpumpnings 
tilladelsen øges fra de nuværende  60.000 m3.                                                                                               
BNBO = boringsnære beskyttelsesområde øges fra 30 til 48 meter.                                                    
Rambøl har været på tilsyn på ”knolden”. De kunne konstatere at der skal skiftes en pakning, 
samt fjernes lidt kemi fra en hylde.                                                                                                                   
Beretningen blev godkendt                                                                                                                                           
Til sidst takkede Ernst for godt samarbejde i bestyrelsen. 

3. punkt var gennemgang af det reviderede regnskab. Carina Berg fra Revida Revision Kunne også 
konstatere at det har været et år med få udgifter til drift. Herefter gennemgik hun regnskabet. 
Resultatet blev før afskrivninger kr. 511.748,- og efter afskrivninger kr. -199541,- resultatet blev 
godkendt. Se hele regnskabet på vores hjemmeside Fårevejle Kirkeby Vandværk > Forside 
(fkvand.dk). Regnskabet blev godkendt. 

4. punkt var gennemgang af budget for 2025. Vi forventer et resultat før afskrivninger på kr. 
500.000,- efter afskrivninger et resultat på kr. -215.500,-                                                                               
Budgettet blev godkendt. 

5. punkt var indkomne forslag. Der var ingen. 
6. punkt var valg af bestyrelse. På valg var Ernst Jensen, Jørgen Boel og Anders Jensen. Alle blev 

genvalgt. 
7. punkt var valg af suppleanter. På valg var Ebbe Storm og Rene Nielsen. Begge blev genvalgt. 
8. punkt var valg af revisorer. På valg var Helge Hansen og Lilli Jørgensen. Begge blev genvalgt. 
9. punkt var Eventuelt. Først gik snakken på hvad vi gør med vores vandværk i fremtiden. Med 

stadigt større krav fra myndigheder, bliver det vanskeligere at drive et vandværk på vores 
størrelse. Vi talte om at vi må søge samarbejdspartnere.                                                                                   
Ernst meddelte at han stopper om 2 år. Det samme gjorde Anders Jensen. Bent modtager ikke 
genvalg til næste generalforsamling.                                                                                                                            
Til sidst takkede Helge for god ro og orden.               


